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                    Zelená firma

                    Do projektu Zelená firma se může zapojit jakákoliv firma v České republice. Projekt je bezplatný a doplňuje ekologické a CSR aktivity zapojených firem.

                    
                    
                    [image: ]Projekt Zelená firma, který vznikl v roce 2008, nabízí firmám a jejich zaměstnancům možnost bezplatně odevzdat odpadní elektrozařízení k opětovnému využití či recyklaci prostřednictvím kolektivního systému REMA Systém a významně tak přispět k ochraně životního prostředí. Odevzdání vysloužilých elektrozařízení v rámci projektu Zelená firma je pohodlné, bez nutnosti vyhledat a navštívit místo zpětného odběru.



Každá zapojená firma zdarma obdrží nerezový sběrný box a informační materiály. V případě potřeby Zeleným firmám bezplatně odvážíme také elektrozařízení, která se do sběrného boxu nevejdou. Zároveň Zeleným firmám nabízíme poradenství a odbornou podporu v oblastech nakládání s odpadním elektrozařízením a platné legislativy. Samozřejmostí je vystavení osvědčení o zapojení do projektu. V roce 2023 se všechny Zelené firmy mohly zapojit do sběrové soutěže.


Aktuální statistiky projektu Zelená firma:
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                                    zapojených firem

                                

                                                            
                                    
                                        3210
                                    

                                    využívaných sběrných boxů

                                

                                                    

                    

                
            
                                                
                        

                        
                            
                                Sběrová soutěž pro Zelené firmy
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Vyhlašujeme druhý ročník sběrové soutěže pro společnosti zapojené do projektu Zelená firma. 



Společnosti, které s námi odevzdají nejvíce elektroodpadu, mohou soutěžit o atraktivní ceny v celkové hodnotě 160 000 korun. Soutěž probíhá od 1. dubna do 15. října 2024.



Čtyři společnosti, které nám ve sledovaném období odevzdají největší množství vysloužilých elektrozařízení, baterií a akumulátorů, odměníme vouchery na nákup elektroniky od partnera soutěže v hodnotě 40 000 Kč. 



Podmínky pro zapojení do soutěže:


	Účast v projektu Zelená firma (pokud do projektu ještě nejste zapojeni, registrujte se zde).
	Přihlášení do soutěže přes přihlašovací formulář, a to nejpozději do 15. října 2024.
	Odevzdání minimálně 100 kg vysloužilých elektrozařízení, baterií a akumulátorů přes náš objednávkový systém.



Soutěž pořádáme ve spolupráci se společností REMA Battery, která se zabývá zpětným odběrem a recyklací odpadních baterií a akumulátorů.



Úplná pravidla soutěže najdete zde.


                                                                                                                                    
                                        Přihlášení do soutěže
                                    

                                                            


                                                            
                                                                                                                        
                                                

                                                
                                                        Výsledky sběrové soutěže 2023
                                                        
    
                                                    

                                                
                                                    V roce 2023 bylo ve sběrové soutěži pro Zelené firmy odevzdáno k recyklaci 284 506 kg vysloužilých elektrozařízení, odpadních baterií a akumulátorů. Vítězům gratulujeme a všem soutěžícím děkujeme za účast v soutěži.



1. místo - ASUPPORT, S.R.O. 


	Odevzdáno: 1 337 kg elektroodpadu na 1 zaměstnance
	Výhra: 50.000 Kč na nákup elektroniky od partnera soutěže



„Se společností REMA Systém spolupracujeme od samého začátku. Je to pro nás čitelný a spolehlivý partner, systém odběru je flexibilní, snadný a přehledný. Přesně tak, jak to potřebujeme, aby zpětný odběr zbytečně nezatěžoval naši společnost,“ hodnotí David Hájek z vítězné společnosti asupport.



[image: ]

Foto: David Hájek, jednatel společnosti Asupport, převzal výhru z rukou Petra Kubernáta, šéfa marketingu REMA Systém

 


2. místo - VDC KANCELÁŘSKÁ TECHNIKA. S.R.O. 


	Odevzdáno: 300 kg elektroodpadu na 1 zaměstnance
	Výhra: 30.000 Kč na nákup elektroniky od partnera soutěže



„Zisk druhého místa v soutěži je pro nás velkým uznáním. Ukazuje to, jak vážně bereme svou odpovědnost vůči životnímu prostředí, a jak efektivně dokážeme zapojit naše kolegy do udržitelných aktivit. Děkujeme společnosti REMA Systém, že nám díky zajištění svozu práci maximálně usnadnila,“ říká Martin Škoda ze společnosti VDC kancelářská technika.



[image: ]

Foto: Martin Škoda a Vladimír Budka ze společnosti VDC kancelářská technika převzali výhru od Ing. Lýdie Stankové, marketingové specialistky REMA Systém



3. místo - JIŘÍ KLIMEK - JVK SOFTWARE 


	Odevzdáno: 297 kg elektroodpadu na 1 zaměstnance
	Výhra: 20.000 Kč na nákup elektroniky od partnera soutěže



„Spolupracujeme se společností REMA Systém už mnoho let a třetí místo v nové soutěži nám udělalo radost. Odvoz starého elektra je vždy rychlý a bez zbytečné administrativy. Zároveň víme, že je s odpadem řádně naloženo a nekončí na směsné skládce, což vítáme,“ uzavírá Jiří Klimek, zakladatel firmy JVK software.


[image: ]

Foto: Jiří Klimek ze společnosti Jiří Klimek – JVK software

 


„Všem soutěžícím děkujeme za účast a vítězům srdečně gratulujeme. Cílem sběrové soutěže bylo motivovat firmy k aktivnímu zapojování svých zaměstnanců do odevzdávání vysloužilého elektra. Díky tomu mohou podniky aktivně rozvíjet své odpovědné chování a podpořit ochranu životního prostředí,“ uvedl šéf marketingu REMA Systém Petr Kubernát.



                                                    
                                                    
                                                                                                    

                                            

                                                                                                            

                                                    

                    
                                    
                        

                        
                            
                                Výhody projektu

                            

                            
                                                                                                    
                                        	 Možnost zajištění sběru vysloužilých elektrozařízení i od zaměstnanců.
	 Jednoduchý systém objednání svozů přímo z místa shromažďování vysloužilých elektrozařízení a baterií.
	 Automaticky generované potvrzení o ekologické likvidaci.
	 Podpora ve formě informačního plakátu k označení sběrného místa, letáčků pro zaměstnance a možnost využívat logo Zelená firma při komunikaci s veřejností.
	 Možnost velkých sběrových akcí, při kterých zaměstnanci firmy mohou odevzdat k recyklaci i velká elektrozařízení. Po skončení akce firma obdrží informační materiály, ze kterých se dozví, jaký vliv na životní prostředí měla jejich sběrná akce. Množství odevzdaných elektrozařízení je převedeno na úsporu materiálu a CO2  ekvivalent.
	 Úspora financí – odvoz a ekologické zpracování veškerého firemního elektra, zářivek, baterií, tonerů, CD a DVD včetně nekompletních elektrozařízení zcela zdarma.
	 Úspora administrativy – svoz probíhá v režimu zpětného odběru výrobku. Firma tak nevede evidenci odpadu, ani ho neuvádí v ročním Hlášení o produkci a nakládání s odpady.
	 Osvědčení Zelená firma® deklarující zapojení se do projektu.
	 Právo využívat logo projektu na propagačních materiálech.
	 Sběrný box do interiéru na drobné elektrospotřebiče, baterie, zářivky, tonery, CD a DVD.


                                    

                                                                                            


                                                    

                    
                                    
                        

                        
                            
                                Jak projekt Zelená firma funguje?

                            

                            
                                                                    	Pro vstup do projektu je potřeba s námi uzavřít smlouvu o zapojení se do projektu Zelená firma. 

	 
	Smlouvu vám na vyžádání zašleme na e-mail, kontaktujte nás na tel. čísle 225 988 001 (002), nebo na adrese zelenafirma@rema.cloud. Můžete ji získat i registrací do systému pro sběr, svoz a zpracování. Při vyplnění registračního formuláře stačí zaškrtnout políčko u textu s logem Zelená firma. 

	 
	Po podepsání smlouvy vám bude vytvořen účet v systému pro sběr, svoz a zpracování a zaslány přístupové údaje. Online přístup do systému vám umožní objednávat odvoz elektroodpadu dle aktuální potřeby. Zároveň s přístupovými údaji k systému obdržíte přehledný návod, jak učinit objednávku. 

	 
	Po podepsání smlouvy vám dodáme sběrný box pro vaše zaměstnance. Nerezový sběrný box obsahuje kartonovou krabici, která se po naplnění jednoduše vyjme a vymění zdarma za novou. 



                                                                                                                                    
                                        Registrace do projektu
                                    

                                                            


                                                    

                    
                                    
                        

                        
                            
                                Sběrný box

                            

                            
                                                                    Každá firma zapojená do projektu obdrží zdarma k užívání nerezový sběrný box, který pojme až 80 litrů drobnějšího elektrozařízení.



Sběrný box je určen do interiéru a slouží zpravidla zaměstnancům, kteří se tak mohou pohodlně zbavit nefunkčních elektrospotřebičů. Každý sběrný box je vybaven kartonovou krabicí, kterou po naplnění zákazník jednoduše zalepí a po založení objednávky svozu předá k ekologické likvidaci.


                                                                                                                            


                                                            
                                                                                                                        
                                                

                                                
                                                        Parametry sběrného boxu
                                                        
    
                                                    

                                                
                                                    	Rozměry: výška 100 cm × šířka 30 cm × hloubka 30 cm. 
	Objem: 80 l. 
	Materiál: nerezová ocel.




                                                    
                                                    
                                                                                                    

                                            

                                                                                                                                                                
                                                

                                                
                                                        Do boxu patří
                                                        
    
                                                    

                                                
                                                    	Drobné domácí spotřebiče (mobilní telefony, toustovače, klávesnice, myši aj.). 
	Ostatní elektroodpad, který se do sběrného boxu vejde.
	Baterie, CD, DVD.
	Kompaktní zářivky, žárovky, tonery, které je nutné před vhozením do sběrného boxu zabalit do ochranného obalu a zabránit tak jejich rozbití. 




                                                    
                                                    
                                                                                                    

                                            

                                                                                                                                                                
                                                

                                                
                                                        Do sběrného boxu nepatří
                                                        
    
                                                    

                                                
                                                    	Diskety, VHS a audiokazety.
	Velká elektrozařízení, která se do boxu nevejdou.




                                                    
                                                    
                                                                                                    

                                            

                                                                                                            

                                                    

                    
                                    
                        

                        
                            
                                Objednávky svozů

                            

                            
                                                                    Svoz elektroodpadu probíhá na základě internetové objednávky, ve které lze jednoduše navolit, kterým způsobem má přeprava proběhnout. 


                                                                                                                            


                                                    

                    
                                    
                        

                        
                            
                                Odborné semináře a konference

                            

                            
                                                                    V roce 2010 jsme začali pořádat semináře pro Zelené firmy i širokou veřejnost. Semináře řeší problematiku odpadového hospodářství včetně zpětného odběru, novinky z oblasti trvale udržitelného života a CSR. Na semináři mají nejen Zelené firmy možnost vyměnit si zkušenosti a dozvědět se, jak k problematice přistupují velké i malé společnosti, státní správa a další subjekty působící v ČR. V roce 2021 jsme kvůli protipandemickým opatřením uspořádali místo klasického semináře online konferenci s názvem Cirkulář Chytré recyklace a v roce 2023 jsme pořádali regionální minisemináře, které měly velmi pozitivní ohlas.


                                                                                                                            


                                                            
                                                                                                                        
                                                

                                                
                                                        Regionální minisemináře 2023
                                                        
    
                                                    

                                                
                                                    Projekt Zelená firma, do něhož se zapojilo již 2 500 firem z celé České republiky, v roce 2023 oslavil 15. výročí. Jelikož neustále hledáme nové cesty, jak zapojené firmy i  další partnery podporovat v jejich udržitelném a ekologicky odpovědném chování, uspořádali jsme v letošním roce sérii unikátních miniseminářů. Od června do října jich proběhlo sedm a nabídly nejen příklady dobré praxe, ale i prostor pro formální a neformální diskuzi. 



Našich miniseminářů se zúčastnila více než stovka zástupců firem z krajů napříč celou republikou. Důležitým bodem formální části seminářů bylo představení takzvaných příkladů dobré praxe a rovněž prezentace zajímavých témat, s nimiž vystoupili zástupci zpracovatelů odpadních elektrozařízení. Setkání probíhala v uvolněné atmosféře a poskytla prostor i pro méně formální networking.



Na seminářích vystoupili:


	Ing. David Chytil, REMA Systém, a.s., s přednáškou na téma Příklady dobré praxe
	Bc. Tomáš Pešek, REMA Battery, s.r.o., s přednáškami na téma Baterie a ESG
	Ing. Michal Kecl, EKO Logistics s.r.o., s přednáškou na téma Zpracování elektroodpadu
	Václav Augustin, HOKOV s.r.o., s přednáškou na téma Způsob zpracování chladících zařízení, historie vývoje chladících zařízení a jeho likvidace včetně systému odsávání médií.
	Rostislav Kukla, RK-EMPTIES s.r.o. s přednáškou na téma Opětovné využití tonerů.





Reakce účastníků na seminář:


	Pavel Urda, provozní vedoucí svozové společnosti, COMPAG MLADÁ BOLESLAV: „Akce splnila má očekávání a jsem rád, že jsem se mohl zúčastnit. Poskytla prostor pro diskuzi, dozvěděl jsem se nové informace, které se promítají i do činnosti naší firmy, a seznámil jsem se s novými lidmi v oblasti odpadového hospodářství. Rád se v budoucnu znovu zapojím.“
	Pavel Olenič, vedoucí provozní administrativy, Konica-Minolta: „Jako vždy dobře organizované, příjemné prostředí.  Nejdůležitější pro mě je získání informací o dobré praxi, přístup lektorů a získání užitečných informací nejen po linii zpětného odběru, ale i odpadové legislativy.”
	Ing. Jana Königová, odpadová hospodářka, Fakultní nemocnice Motol a Všeobecná fakultní nemocnice Karlovo náměstí: „Děkuji za možnost se zúčastnit této akce. Přednášky byly z hlediska nových informací přínosné. Za velmi důležité z profesního hlediska považuji možnost komunikace s účastníky i se zástupci Vaší firmy. Výběr místa konání akce byl bezchybný.“

	 



TZ k jarní sérii miniseminářů 2023

TZ k podzimní sérii miniseminářů 2023



                                                    
                                                    
                                                                                                            
    
                                    
                                                
                                                
                                                
                                                
                                                
                                                
                                                
                                                
                        


                                                                                                    

                                            

                                                                                                                                                                
                                                

                                                
                                                        Online konference Cirkulář Chytré recyklace 2021
                                                        
    
                                                    

                                                
                                                    Na podzim roku 2021 jsme uspořádali naši první multioborovou konferenci s názvem Cirkulář Chytré recyklace 2021 aneb v odpadech musíme vidět souvislosti a hledat cirkulární příležitosti.



Ve čtvrtek 23. září účastníci konference sledovali program zaměřený na aktuální téma cirkulární ekonomiky a souvisejícího odpadového hospodářství vysílaný z pražského televizního studia. Divákům se představilo celkem dvanáct přednášejících z nejrůznějších oborů odpadového a recyklačního průmyslu a dalších institucí, kteří společně vytvořili sedm hodin odborného a poutavého obsahu. 



Na konferenci vystoupili:


	Ing. David Vandrovec, MBA, REMA Systém, s přednáškou na téma Odpovědnost vlastního bytí.
	Ing. et Ing. Tomáš Hlavenka, MBA, ASHPA oběhová hospodářství, s přednáškou na téma Cirkulární náboženství a ekonomická metastáze.
	Ing. Martin Zemek, Ph.D., ČIŽP, s přednáškou na téma Kontrolní činnost ČIŽP v oblasti odpadového hospodářství a zpětného odběru výrobků.
	Ing. Lucie Zrnovská, PRAKTIK system, s přednáškou na téma Elektroodpad jako hodnotný zdroj surovin a nejvíce rostoucí tok odpadu na celém světě.
	Ing. Patrik Luxemburk, Stabilplastik, s přednáškou na téma Chytrá paleta - řešení pro udržitelnou logistiku.
	Mgr. Vladimíra Karasová, OZO Ostrava, s přednáškou na téma Reuse centrum Ostrava jako příklad dobré praxe cirkulární ekonomiky.
	Pavlína Sporková, DiS., REMA Systém, s přednáškou na téma Environmentální vzdělávání jako klíč k lepší budoucnosti.
	Ing. Tomáš Schaffartzik, Charita Opava, s přednáškou na téma Sociální podnik a cirkulární ekonomika.
	Jan Mára, DiS., ARMOR Print Solutions, s přednáškou na téma Bezodpadový kancelářský tisk? Jde to!
	Ing. Katarina Kajánková, SUEZ CZ, s přednáškou na téma Cirkulární gastroodpady.
	Ing. Mgr. Vanda Dušková, O2 Czech Republic, s přednáškou na téma Kde technologie pomáhají.
	Ing. Jan Chovanec, Ekotermex, s přednáškou na téma Spalovna nebezpečného odpadu jako podpora odpadového a oběhového hospodářství.
	Mgr. Zuzana Holá, M.A., Nadace Vodafone; Mgr. Ing. Ladislav Trylč, MŽP; Ing. David Vandrovec, MBA, REMA Systém; Ing. Patrik Luxemburk, StabilplastikIng. Patrik Luxemburk, Stabilplastik, v rámci panelová diskuze na téma Je současný tlak na uhlíkovou neutralitu příležitostí, jak konečně najít v odpadech opravdové cirkulární příležitosti?









Záznam konference, který již zhlédlo téměř 600 diváků, můžete zhlédnout zde. Konferenční web můžete navštívit na stránkách



TZ ke konferenci.



                                                    
                                                    
                                                                                                    

                                            

                                                                                                                                                                
                                                

                                                
                                                        Seminář 2020
                                                        
    
                                                    

                                                
                                                    Ve čtvrtek 10. září 2020 se uskutečnil jedenáctý ročník Semináře nejen pro Zelené firmy, který proběhl v Agronomické fakultě Mendelovy univerzity v Brně. Letošním stěžejním tématem byla Chytrá recyklace – udržitelné nakládání s vybranými výrobky a odpady. Hned v úvodu přítomné přivítal zástupce univerzity Ing. Tomáš Koutný, Ph.D.

 


Na semináři vystoupili:


	Ing. David Vandrovec, REMA Systém, s přednáškou na téma Etická ochrana životního prostředí.
	Ing. David Chytil a Pavlína Sporková, DiS., REMA Systém, s přednáškou na téma Zelená firma – administrativně-provozní agenda a podpora projektu.
	Ing. Jiří Pol, Česká inspekce životního prostředí, s přednáškou na téma Činnosti ČIŽP v oblasti odpadového hospodářství.
	Ing. Olga Dočkalová, Technické služby Malá Haná, s přednáškou na téma Technické služby Malá Haná míří ekologickou cestou ke správnému třídění odpadůx.
	Ing. Vlastimil Slaný a Ing. Robert Rouš, Mendelova univerzita v Brně, s přednáškou na téma Moderní trendy v dálkovém odečtu a přenosu dat v oblasti nakládání s odpadem.
	Ing. Zbyněk Vilím, RUMPOLD-RCHZ, s přednáškou na téma Cirkulární hospodářství při zpracování chladících zařízení.
	František Horsák, Charita Hrabyně, s přednáškou na téma Uplatňování a zaměstnávání osob se zdravotním znevýhodněním v úseku likvidace elektroodpadu.
	Bc. David Sedlák, EPRIN,  s přednáškou na téma Zachraňte včely.





Reakce účastníků na seminář:


	Taťána Gunárová, CVP Galvanika: „Příjemně strávený den plný zajímavých informací, děkuji.“
	Katarína Kratochvílová, RICOH Czech Republic: „Zajímavé téma, profesionální příprava jako každý rok.“
	Markéta Veličková, ČEZ Distribuce: „Líbí se mi pestrost témat a zástupců firem a státních orgánů. Děkuji za med a omalovánku pro dceru.“




                                                    
                                                    
                                                                                                            
    
                                                        
                                                
                                                
                        


                                                                                                    

                                            

                                                                                                                                                                
                                                

                                                
                                                        Seminář 2019
                                                        
    
                                                    

                                                
                                                    Ve čtvrtek 3. 10. 2019 se uskutečnil desátý ročník Semináře nejen pro Zelené firmy, který proběhl v Konferenčním centru SÁZAVA VŠCHT Praha. Ústředním tématem bylo Oběhové hospodářství a jeho aktuální dopady a budoucí příležitosti ve zpětném odběru elektrozařízení, baterií a akumulátorů.



Na semináři vystoupili:


	Ing. Pavlína Kulhánková, Ministerstvo průmyslu a obchodu, přednáška na téma Politika druhotných surovin.
	Ing. David Vandrovec, REMA Systém, přednáška na téma Posilování materiálového využití v odpadovém hospodářství.
	Ing. Martin Zemek, Ph D., Česká inspekce životního prostředí, přednáška na téma Některé současné problematické aspekty nakládání s elektroodpady a plasty.
	Ing. Petr Janda, RECYKLACE EKOVUK, přednáška na téma Zpracování světelných zdrojů.
	Mgr. Jana Turková, ŠKODA AUTO, přednáška na téma Strategie GreenFuture.
	Petr Atanasčev, Konica Minolta, Konica Minolta a její vztah k životnímu prostředí.
	Ing. Ondřej Neubauer, GLOBAL RECYCLING, přednáška na téma Zpracování plastů a jejich následném využití.
	Pavlína Svobodová, DiS., REMA Systém, přednáška na téma Zelené firmy jako příklady dobré praxe.




                                                    
                                                    
                                                                                                            
    
                                    
                                                
                                                
                                            


                                                                                                    

                                            

                                                                                                                                                                
                                                

                                                
                                                        Seminář 2018
                                                        
    
                                                    

                                                
                                                    Budoucnost zpětných odběrů. Téma pro devátý ročník Semináře nejen pro Zelené firmy, který se uskutečnil 18. října 2018. V rámci přednášek se odborníci zaměřili na přínos zpětného odběru pro firmy, na problematiku recyklace a zpracování elektrozařízení, výzkum na poli odpadového hospodářství či na vzrůstající poptávku komplexního řešení služeb v odpadovém hospodářství.



Na semináři vystoupili:


	Stanislava Bílková, HANTÁLY, s přednáškou na téma Meziobecní spolupráce v odpadovém hospodářství.
	Mgr. Matěj Čermák, Ministerstvo životního prostředí, s přednáškou na téma Aktuální výzvy v oblasti zpětného odběru elektrozařízení.
	Doc. Ing. Tomáš Vítěz, Ph.D., s přednáškou na téma Biometan – naše perspektiva?
	Ing. Veronika Hurtová, ČEZ Distribuce, s přednáškou na téma Budoucnost zpětného odběru.
	Ing. David Vandrovec, Společnosti REMA, s přednáškou na téma Budoucnost v praxi.
	Ing. Pavel Zouhar, Gatema, s přednáškou na téma Modrá je dobrá, ale zelená je lepší.
	Ing. et Ing. Tomáš Hlavenka, MBA, ASHPA oběhová hospodářství, s přednáškou na téma Chytré systémy sběru a svozu komunálních odpadů.
	Bc. Filip Hylák, Sběrné suroviny UH, s přednáškou na téma Sběrné suroviny UH, s.r.o.

	 



Reakce účastníků na seminář:


	Jiří Ošťádal – Finanční úřad pro Olomoucký kraj: „Velmi poučný a inspirativní seminář. Děkuji.“
	Ing. Michaela Sedláčková – mdexx Magnetronic Devices s.r.o.: „Dotkl se mnoha odvětví a problematiky, a tím navedl posluchače k dalšímu pátrání a vzdělávání.“
	Ing. Veronika Kočanová – Quadient®: „Pro mě velice přínosné. Líbilo se mi, že přednášející uváděli konkrétní příklady z jejich firem a také, že seminář se netýkal pouze EEZ, ale také odpadového hospodářství obecně.“
	Mgr. Petra Doláková – ENVIFORM a.s.: „Seminář byl pro mě plný nových informací.“




                                                    
                                                    
                                                                                                            
    
                                    
                                                
                                                                    
                        


                                                                                                    

                                            

                                                                                                                                                                
                                                

                                                
                                                        Seminář 2017
                                                        
    
                                                    

                                                
                                                    V pořadí již osmý ročník Semináře nejen pro Zelené firmy proběhl 2. listopadu 2017 v Konferenčním centru VŠCHT Praha. Semináře se účastnilo 70 zástupců firem různých odvětví, které spojoval zájem dozvědět se zajímavosti z oblasti zpětného odběru elektrozařízení a baterií. Stěžejním tématem semináře, rozděleného do 8 přednáškových bloků, byly Trendy a význam zpětného odběru vybraných výrobků.




Na semináři vystoupili:


	Ing. Hana Bendová, Ph.D., UNIPETROL RPA, s přednáškou na téma Předcházení vzniku odpadů v chemickém průmyslu.
	Ing. Bohumil Černík, Ph.D., s přednáškou na téma Výrobky odebrané v rámci zpětného odběru v ČR jako zdroj kritických surovin.
	Ing. Tomáš Vávra, Ministerstvo životního prostředí, s přednáškou na téma Současnost a budoucnost zpětného odběru odpadních elektrozařízení.
	Lucie Zrnovská, PRAKTIK system, s přednáškou na téma Zpracování chladicích zařízení – využití recyklovaných materiálů.
	Adriana Dergam, Vodafone Czech Republic, s přednáškou na téma Odpovědná výroba a spotřeba – život jednoho telefonu.
	Ing. David Vandrovec, REMA Systém, s přednáškou na téma Chytrá recyklace.
	Paulina Jirsová, Československá obchodní banka, s přednáškou na téma Environmentální přístupy v ČSOB.
	Ing. David Chytil, REMA Systém, s přednáškou na téma Příklady dobré praxe a činnost kontrolních orgánů.





Reakce účastníků na seminář:


	Bc. Jana Turková – ŠKODA AUTO a.s.: „Seminář naplnil mé očekávání. Uvítala jsem přednášku Ing. Vávry z MŽP. Současně bych ráda poděkovala kolektivu pracovníků REMY za jejich vstřícný přístup a operativu.“
	Ondřej Bednář – ESA s.r.o.: „Seminář se mi líbil, pro mne byl přínosem.“
	Jiří Ošťádal – Finanční úřad pro Olomoucký kraj: „Jsem ročník 1950 a mohu říci, že na semináři REMA se vždy dozvím něco nového a nikdy jsem se nezklamal. Děkuji.“
	Šárka Kaizarová, Finanční úřad pro Moravskoslezský kraj: „Váš seminář se mi líbil, dozvěděla jsem se mnoho zajímavého. Užitečný seminář, přínosné informace a zkušenosti z praxe, zajímavá témata a diskuze. Spokojenost s kvalitou celého vzdělávacího programu. Poděkování za Vaše pozvání a organizačnímu týmu za skvěle odvedenou práci. Budu se těšit na další setkání."




                                                    
                                                    
                                                                                                            
    
                                    
                                                
                                                
                                                
                                                
                                                
                        


                                                                                                    

                                            

                                                                                                                                                                
                                                

                                                
                                                        Seminář 2016
                                                        
    
                                                    

                                                
                                                    Sedmý ročník Semináře nejen pro Zelené firmy proběhl 20. října 2016 v prostorách Mendelovy univerzity v Brně. Pro účastníky bylo přichystáno 8 přednášek, jejichž ústředním tématem byl Zpětný odběr – příležitost pro efektivitu společností. 



I letos byla hojná účast a připravené přednášky se zaujetím poslouchalo 60 účastníků. V rámci semináře se odborníci zaměřili na problematiku oběhového hospodářství v České republice, na opětovné a materiálové využití odpadu.

 


Na semináři vystoupili:


	Ing. et Ing. Tomáš Hlavenka, MBA, SAKO Brno, s přednáškou na téma Chytré popelnice.
	Jiřina Blatová, Vetrpack Moravia Glass.
	Pavla Kusová, dm drogerie markt, s přednáškou na téma Trvalá udržitelnost v dm.
	Ing. Pavel Švelch, TSR Czech Republic.
	Bc. Ing. Jan Kudělka, Mendelova univerzita v Brně, s přednáškou na téma Analýza prvkového složení elektroodpadu.
	Ing. David Vandrovec, REMA Systém, s přednáškou na téma Zpětný odběr výrobků a příležitost pro efektivitu společností.
	Michal Kecl, EKO Logistics.
	Ing. Tomáš Vávra, Ministerstvo životního prostředí, s přednáškou na téma Legislativa v oblasti sběru vysloužilých elektrozařízení.

	 



Reakce účastníků na seminář:


	Ing. Adéla Chládková – Ripkov Trade, s.r.o.: „Profesionálně připravený, dobře organizovaný, pěkné prezentace.“
	Šárka Kaizarová – Finanční úřad pro Moravskoslezský kraj: „Kvalitní, zajímavý, užitečné informace, děkuji za možnost účastnit se Vašeho semináře.“
	Radovan Debnár, MBA – O2 Czech Republic a.s.: „Seminář má stále zajímavější témata a je vidět, že problematika zpětného odběru jde ruku v ruce s dobou. Projekt ZELENÁ FIRMA má určitě smysl!“
	Ing. Pavel Švelch – TSR Czech Republic s.r.o.: „Zajímavé, poučné, v mnohém inspirující.“




                                                    
                                                    
                                                                                                    

                                            

                                                                                                                                                                
                                                

                                                
                                                        Seminář 2015
                                                        
    
                                                    

                                                
                                                    Šestý ročník Semináře nejen pro Zelené firmy proběhl 10. listopadu 2015 v prostorách ekologického centra Toulcův dvůr. Pro účastníky bylo přichystáno 8 přednášek, jejichž ústředním tématem byl Zpětný odběr jako nástroj oběhového hospodářství. 



I letos byla hojná účast a připravené přednášky se zaujetím poslouchalo 60 účastníků. V rámci semináře se odborníci zaměřili na problematiku oběhového hospodářství v České republice, na opětovné a materiálové využití odpadu.



Na semináři vystoupili:


	Ing. Tomáš Vávra, Ministerstvo životního prostředí, s přednáškou na téma Zpětný odběr elektrozařízení.
	Markéta Veličková, ČEZ Distribuční služby, s.r.o., s přednáškou na téma Podporujeme chráněné dílny a recyklaci.
	Ing. Tomáš Chorazy, Ph.D., Centrum AdMaS, VUT v Brně, s přednáškou na téma Využití geografických informačních systémů při pasportu kontejnerových stání ve městě Brně.
	Ing. David Vandrovec, REMA Systém, a.s., s přednáškou na téma 10 let zpětného odběru elektrozařízení a skupina REMA.
	Ing. Vítězslav Páral, REMA Systém, a.s., s přednáškou na téma Trash Made.
	Ing. Pavel Švelch, TSR Czech Republic s.r.o.
	Ing. Bohumil Černík, Ph.D., TAČR, s přednáškou na téma Výrobky odebrané v rámci zpětného odběru jako zdroj kritických surovin.
	Ing. Petra Kuntová, AVE CZ odpadové hospodářství, s přednáškou na téma Kritické suroviny v elektroodpadech.
	Markéta Weberová, Toulcův dvůr.

	 



Reakce účastníků na seminář:


	Ing. Milan Preclík – ŠKODA AUTO a.s.: „Líbila se mi střízlivá délka všech přednášek, která udrží pozornost posluchače.“
	Jiří Ošťádal – Finanční úřad, ÚzP Prostějov: „Seminář má rok od roku lepší úroveň.“
	Ing. Jana Maříková – TSR Czech Republic s.r.o.: „Seminář byl pro mě příjemným rozšířením obzorů z různých oblastí v souvislosti s elektroodpadem a zpětným odběrem.“
	Ing. Michaela Sekerášová – Quinn Hotels Praha a.s.: „Seminář byl pro mě přínosný a zajímavý.“




                                                    
                                                    
                                                                                                    

                                            

                                                                                                                                                                
                                                

                                                
                                                        Seminář 2014
                                                        
    
                                                    

                                                
                                                    Dne 23. října 2014 na Mendelově univerzitě v Brně proběhl již 5. ročník Semináře nejen pro Zelené firmy. Opět bylo přichystáno 8 přednášek, které propojily praxi a vývoj zpětného odběru výrobků jako jednu z možností prevence vzniku odpadů s komplexním odpadovým hospodářstvím.




Na semináři vystoupili:


	Ing. Martin Zemek, Ph.D.; Česká inspekce životního prostředí, s přednáškou na téma Zpětný odběr OEEZ – nová právní úprava z pohledu kontrolního orgánu.
	Ing. Tomáš Vítěz, Ph.D., Ing. Tomáš Koutný; Agronomická fakulta Mendelovy univerzity v Brně, Ústav zemědělské, potravinářské a environmentální techniky, s přednáškou na téma Analýza tonerů rentgenofluorescenčním analyzátorem.
	Ing. Michal Huňař; Senergos, s přednáškou na téma Senergos – specializované energetické služby.
	Ing. Tomáš Houserek; Poclain Hydraulics, s přednáškou na téma Odpadové hospodářství se zaměřením na likvidaci průmyslových procesních vod.
	Ing. Marcel Meravý, Vladimír Plaček; Krajská nemocnice Tomáše Bati ve Zlíně, s přednáškou na téma Zelená firma – zelená nemocnice.
	Ing. Pavel Janeba; European Data Project, s přednáškou na téma Systém nakládání s odpady ve společnosti European Data Project s.r.o., a spolupráce se společností REMA Systém a.s.
	Ing. Jiří Micenko; HUKOS, s přednáškou na téma Nové možnosti ručních rentgenových spektrometrů.
	Ing. David Vandrovec; skupina REMA, s přednáškou na téma Vysloužilá elektrozařízení jako zdroj příležitostí.





Reakce účastníků na seminář:


	Ing. Jan Filipčík – Šmeral Brno a.s.: „Seminář dotýkající se tématu zpětného odběru a využití vysloužilých elektrozařízení a elektroodpadu hodnotím z mého pohledu jako velmi přínosný. Byť jde již o pátý ročník semináře, myslím, že má obsahově stále co nabídnout. Cením si příjemné přátelské atmosféry v průběhu, ať již během jednotlivých přednášek, tak i během návštěv různých částí Mendelovy univerzity v rámci exkurzí do laboratoří. Na závěr bych rád zmínil dobře zvolené prostředí pro konání semináře, i možnost zhlédnout prezentaci výrobků Trash Made.“
	Ing. Michaela Riegerová – LARS Chemie, spol. s r.o.: „Velká spokojenost s organizací akce a různorodostí semináře. Přeji hodně zdaru do dalších akcí.“
	Ing. Petra Tylichová – VODÁRENSKÁ AKCIOVÁ SPOLEČNOST, a.s.: „Zajímavé přednášky + exkurze laboratoří = přínosný seminář“




                                                    
                                                    
                                                                                                    

                                            

                                                                                                                                                                
                                                

                                                
                                                        Seminář 2013
                                                        
    
                                                    

                                                
                                                    Dne 17. října 2013 proběhl čtvrtý ročník Semináře nejen pro Zelené firmy s tématem Vývojové trendy v oblasti vysloužilých elektrozařízení a odpadového hospodářství. Čtvrtý ročník se konal poprvé na Moravě, v prostorách Ústavu zemědělské, potravinářské a environmentální techniky Agronomické fakulty Mendelovy univerzity v Brně. Plný sál se 60 účastníky vyslechl 8 přednášek, včetně komentované prohlídky speciálních laboratoří univerzity.




Na semináři vystoupili:


	Ing. Martin Zemek, Ph.D., ČIŽP, s přednáškou na téma Problematika zpětného odběru elektrozařízení z pohledu kontrolního orgánu.
	Ing. et Ing. Tomáš Hlavenka, MBA; STKO, s přednáškou na téma Regionální integrovaný (inteligentní) systém nakládání s odpady.
	Ing. Martina Šimůnková; Nemocnice Na Bulovce, s přednáškou na téma Specifické odpady ze zdravotnictví včetně zpětného odběru.
	Mgr. Milan Geršl, Ph.D; Mendelova univerzita v Brně, s přednáškou na téma Možnosti využití přenosného rentgenofluorescenčního analyzátoru v odpadovém hospodářství.
	Ing. Ondřej Hylák; WEEE, s přednáškou na téma Logistika zpětného odběru elektrozařízení a možnosti opětovného použití zpětně odebraných výrobků.
	Petr Kubernát; REMA Systém, s přednáškou na téma Vývoj skupiny REMA.
	Ing. Pavel Fejt; Siemens, odštěpný závod Industrial Turbomachinery s přednáškou na téma Systém zabezpečení odpadového hospodářství ve společnosti Siemens, s.r.o., o. z. Industrial Turbomachinery.
	Ing. Jana Nehybová; A.P.E., s přednáškou na téma Podniková ekologie firem.





Reakce účastníků na seminář:


	Ing. Michal Huňař – Senergos, a.s.: „Rád bych poděkoval společnosti REMA Systém za pozvání na seminář týkající se odpadového hospodářství v oblasti vysloužilých elektrozařízení konaný dne 17.10.2013 na MZLU v Brně. Po organizační stránce není dle mého názoru co vytknout, profesionální přístup od poskytování včasných a podrobných informací prostřednictvím elektronické korespondence před zahájením semináře až po samotné zorganizování semináře včetně možností občerstvení. Seminář byl z mého celkového pohledu zvládnut na jedničku a v případě konání příštího semináře budu rád za opětovné pozvání.“
	Ing. Vlastimil Hanzl – KRÁLOVOPOLSKÁ, a.s.: „Děkuji za vynikající organizaci, výběr místa a náplň včerejšího semináře v Brně. Seminář hodnotím jako velice přínosný a chválím celkový přednes. Velice mne překvapila celková pozitivní atmosféra, vydržel jsem až do konce.“
	Mgr. Hana Svobodová „Tato akce byla pro mne příjemným zpestřením mezi školeními zaměřenými čistě na holá legislativní fakta v oblasti životního prostředí. Velmi oceňuji poznatky z praxe o fungování zpětného odběru a odpadového hospodářství u různých společností. Také krátké exkurze v laboratořích a přednáška o analytických metodách byly velmi zajímavé.“




                                                    
                                                    
                                                                                                    

                                            

                                                                                                                                                                
                                                

                                                
                                                        Seminář 2012
                                                        
    
                                                    

                                                
                                                    Dne 6. června 2012 proběhl třetí ročník Semináře nejen pro Zelené firmy. Letošním tématem byly Novinky v oblasti recyklace elektroodpadů. I letos byla hojná účast a přednášky se zaujetím poslouchalo 40 účastníků. Příjemným zpestřením semináře byla komentovaná prohlídka Toulcova Dvora, ve kterém se letošní seminář konal




Na semináři vystoupili:


	Ing. Martin Zemek, Ph.D., ČIŽP, s přednáškou na téma Problematika zpětného odběru elektrozařízení z pohledu kontrolního orgánu.
	Jiří Pejčoch, D+P Rekont, s přednáškou na téma Technologie na recyklaci chladicích zařízení.
	Ing. Věra Hudáková, Centrum pro hospodaření s odpady (CeHO), s přednáškou na téma Elektroodpady a ochrana životního prostředí.
	Ing. Marie Tichá, MT KONZULT, s přednáškou na téma Posuzování životního cyklu produktových systémů.
	Ing. Pavel Růžička, EMPRESS, s přednáškou na téma Vstupní hodnocení udržitelné spotřeby a výroby.
	Mark Martin, Amnesty International Česká republika, s přednáškou na téma Lidé na jedno použití – jak souvisí odpad s lidskými právy.
	Mgr. Lenka Drápalová, REMA Systém, s přednáškou na téma Trendy a poznatky z oblasti elektroodpadů.





Reakce účastníků na seminář:


	Ing. Jana Nehybová – A.P.E. s.r.o.: „Seminář předčil mé očekávání. Zaznělo mnoho doplňujících i pro mne nových informací o nastavení systému zpětného odběru. Toulcův dvůr byl vynikajícím místem pro konání takové akce. Ostatní služby byly rovněž vynikající. Organizace byla perfektní. Velice se mi líbilo řazení přednášek a především to, že se nejednalo pouze o přednášky týkající se výhradně zpětného odběru, ale i o přednášky zpracovatelů, veřejné správy a přednášky úzce související s problematikou ochrany ŽP.“
	Ing. Martina Plačková – ČEZ Energetické služby, s.r.o.: „Seminář se mi líbil, přednášky byly zajímavé, místo bylo vybráno pěkně, příjemné zelené místo v Praze.“
	Ing. František Gregor – Ministerstvo životního prostředí České republiky: „Seminář byl velmi dobře připraven. Aktuální byla výstava Trash Made, včetně přednášky o pomoci rozvojovým zemím třetího světa. Seminář splnil má očekávání.“
	Věra Šilhavá – Ústav fotoniky a elektroniky AV ČR, v.v.i.: „Seminář je vždy prima a takovým firmám, jako je REMA Systém, a.s. velmi fandím. Je bohužel velká škoda, že je  stále málo těch, kteří chtějí nějakým rozumným způsobem naši malou zemičku  a nejen tu chránit!“




                                                    
                                                    
                                                                                                    

                                            

                                                                                                                                                                
                                                

                                                
                                                        Seminář 2011
                                                        
    
                                                    

                                                
                                                    Dne 17. května 2011 proběhl druhý ročník semináře nejen pro Zelené firmy. Tentokrát na téma Firemní ekologie – ekonomicky a efektivně. Přednáškový sál zcela zaplnilo více než 40 účastníků semináře, kteří se zájmem poslouchali přednášky pozvaných odborníků. Příjemným zpestřením semináře byla komentovaná prohlídka Toulcova Dvora, ve kterém se letošní seminář konal.


Cílem semináře bylo umožnit firmám, které mají zájem o problematiku trvale udržitelného rozvoje, získat ucelené informace o dané problematice. Přesvědčit účastníky semináře o důležitosti zodpovědného přístupu k životnímu prostředí a inspirovat je k dalším krokům, které povedou k minimalizaci negativních dopadů podnikání na životní prostředí.




Na semináři vystoupili:


	Kateřina Husová, Vodafone Czech Republic a.s.
	Vojtěch Kotecký, Hnutí DUHA.
	Jan Chvátal, Toulcův dvůr.
	Markéta Charvátová a Pavlína Folovská, Československá obchodní banka, a.s.
	Pavel Hrubý, CENIA, česká informační agentura životního prostředí.
	Eva Yildirim a Petra Zděnková, TNT Express Worldwide, spol. s r.o.
	Miloš Polák, REMA Systém, a.s.





Reakce účastníků na seminář:


	Pavel Hrubý – CENIA, česká informační agentura životního prostředí: „Seminář se mi líbil, jsem rád, že jsem se jej mohl zúčastnit, považuji ho za „hřebík uhozený na hlavičku ze strany REMA Systému. Přeji vám mnoho další invence a úspěchů na tomto poli a těším se na další případnou spolupráci s Vámi.“
	Roman Straka – Krajský úřad Jihomoravského kraje: „Byl jsem celkově velice spokojený. Seminář byl perfektně připravený a organizovaný. Velice rád se zúčastním dalších podobných seminářů v podobných prostorách. Napadá mě např. budova ČSOB, která byla zmiňována v prezentaci, bylo by velice zajímavé, prohlédnout se celý objekt.“
	Tomáš Skala – Rock Point: „Jednoznačně pozitivní akce, velmi dobře zorganizovaná, na vhodném místě s vhodně zvoleným tématem. Jen z mého pohledu objem získaných informací zůstal trochu za mým očekáváním.“
	Martin Singr – Ekolist.cz: „Seminář přinesl řadu zajímavých informací, cenných námětů pro moji další novinářskou činnost a díky prohlídce Toulcova dvoru jsem mohl také shlédnout kousek přírody uprostřed Prahy. Výběr přednášejících hodnotím velmi kladně, a pokud budou stejně kvalitní i další ročníky, budu naprosto spokojen.“
	Libor Láník – TNT Post ČR s.r.o.: „Pěkné prezentace, krásné prostředí, zajímavé představení Toulcova dvora (myslím si, že scénka s kočkou byla nahraná)"




                                                    
                                                    
                                                                                                    

                                            

                                                                                                                                                                
                                                

                                                
                                                        Seminář 2010
                                                        
    
                                                    

                                                
                                                    První seminář se uskutečnil 21. 4. 2010 v TOP Hotelu Praha a hlavní téma bylo Společenská odpovědnost firem a nakládání s odpady. Přednášky pozvaných odborníků si přišlo poslechnout téměř 50 účastníků a po každé přednášce probíhala živá diskuse. Příjemným zpestřením semináře bylo vystoupení Robotmana Stanleyho Povody, který na seminář přivedl svého přítele robota WD-40.





Na semináři vystoupili:


	Bc. Petr Huptych, Grant Help, s.r.o.
	Ing. David Vandrovec, Telefónica O2 Czech Republic, a.s.
	Ing. Petr Ondráček, Škoda Auto a.s.
	Ing. David Beneš, REMA Systém, a.s.
	Ing. Eva Tylová, Česká inspekce životního prostředí (ČIŽP).
	Ing. Marek Novák, Skanska a.s.
	Mgr. Veronika Veverková, Fórum dárců.
	Marcela Pokorná, IKEA Česká republika, s.r.o.





Reakce účastníků na seminář:


	Ing. Josef Bulka: „Seminář byl velice dobře zorganizován, přednášky byly velmi dobře připravené, prostě nic nezaskřípalo. Za velmi dobré považuji i fakt, že přednášky byly jak ze strany výrobních firem, tak od zástupců státní správy. Zajímavé by jistě bylo i zařazení přednášky na zvolené téma od některé malé či střední firmy, která působí na českém trhu, pokud by se podařilo toto zajistit.“
	Ing. Marek Novák: „Dobře připravené, téma přes širší záběr činností, pro mě přínos jednak lepší orientaci v CSR, a také v tom co hýbe jinými oblastmi lidských činností.“
	Ivana Honzíková: „Seminář byl velice poutavý. Nejednalo se pouze o suchý výklad, což upoutalo jistě pozornost všech přítomných. Např. názorné příklady, zajímavé prezentace, nápaditost otázek i odpovědí, ochota diskutovat. Velmi poučné a motivující!“
	Ing. Petr Ondráček: „Seminář měl nadstandardně kvalitní výběr přednášejících subjektů. Každý si mohl ze semináře něco odnést. Potvrdilo se, že i když firmy věnují hodně úsilí ekologickému pilíři CSR, nelze jej oddělit i od těch ostatních (především sociálního). To se projevilo téměř ve všech prezentacích. Jediná věc, co mi tam chyběla, bylo zastoupení municipalit (přece jenom mají s odpady co do činění a mají v této oblasti obrovský potenciál).“
	Markéta Charvátová: „Seminář byl zajímavý tím, že jsem mohla porovnat svoje zkušenosti s kolegy z jiných, také velkých firem, – specifické otázky. Setkání bylo inspirující pro další práci. Bylo velmi inspirativní slyšet, jak dělají CSR velké firmy. Myslím si, že by lidé a firmy měli konat v duchu CSR a trvale udržitelného rozvoje, nikoliv jen na základě maximalizace zisku. Je potřeba přírodě a společnosti vykompenzovat způsobené negativní vlivy související s podnikáním či výrobou, a snažit se je v dlouhodobém horizontu omezit či úplně odstranit„
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                                                                    Všechny dokumenty týkající se projektu Zelená firma najdete souhrnně zde.


                                                                                                                            


                                                    

                    
                            
            
                            

                        



    

    
        
            Zapojte se do velké sběrové akce

        

    

    
        
                            
                    
                        
                        
                            
                            Jsem Zelená firma
                        
                    

                    
                        
                        
                            
                            Nejsem Zelená firma
                        
                    

                

            
            
                                    
                        
                        
                            
                            Chci se zapojit do velké sběrové akce
                            
                            Chci se zapojit do velké sběrové akce a současně do projektu Zelená firma
                            (zapojení do projektu Zelená firma je podmínkou pro účast ve velké sběrové akci):
                        
                        
                    

                

                
                                    
                        Vyberte kategorii
Počet zaměstnanců 0 - 50
Počet zaměstnanců 51 - 250
Počet zaměstnanců 251 - 1000
Počet zaměstnanců 1001 a více
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                                                    Souhlasím s podmínkami velké sběrové akce a s podmínkami zpracování osobních údajů ve společnosti REMA Systém.
                                            
                

                
                    Po vyplnění formuláře vás bude v nejbližších dnech kontaktovat náš regionální zástupce s návrhem smlouvy o zapojení do projektu Zelená firma.
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                Odstartoval druhý ročník soutěže pro Zelené firmy. Loni se v ní vysbíralo více než 284,5 tuny elektra

                
                    01. 04. 2024
                

                
                    Firmy zapojené do projektu Zelená firma mohou od dubna opět soutěžit ve sběru vysloužilých elektrozařízení, odpadních baterií a akumulátorů.
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                Zelené firmy ve sběrové soutěži odevzdaly přes 284 tun vysloužilého elektra

                
                    07. 12. 2023
                

                
                    Více než sedmdesát společností se zúčastnilo prvního ročníku sběrové soutěže pro Zelené firmy. Soutěžilo se o výhry v celkové hodnotě sto tisíc korun.
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                        V rámci zpětného odběru odpadních přenosných baterií a akumulátorů spolupracujeme se společností REMA Battery.
                    

                


                
            

        


        
            © REMA Systém
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            Nastavení cookies
            |
            Ochrana osobních údajů
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                    Přihlaste se k oběru!
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